
Referat fra ordinær Generalforsamling 
__________________________________________________________________ 
Dato: Mandag den 14. marts 2011. 
Sted: Frederiksvej 52, kælderen. 
Tid : kl. 19.00. 
 
Dagsorden var følgende: 

 
1 Valg af dirigent. 
2 Bestyrelsens beretning for året 2010. 
3 Godkendelse af årsregnskab 2010. 
4 Fastsættelse af vejafgiften 2011 samt godkendelse af budget 2011. 
5 Indkomne forslag. 
6 Valg af formand. 
7 Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
8 Valg af suppleanter. 
9 Valg af revisor. 
10    Eventuelt. 

 
1. Valg af dirigent. 

Som dirigent valgtes René Brøchner Nielsen, der bød velkommen. 
Generalforsamlingen var lovligt varslet og beslutningsdygtig. 
Referent : Viggo Bøge.  
 
Repræsentanter for følgende ejendomme var mødt: 
Frederiksvej nr. 5, 6, 36-40, 42, 43-45, og 52-62. 
Mathildevej nr. 10 og 11. 
 
2. Bestyrelsens beretning for året 2010. 

Formand Anne Løwén nævnte, at vi har haft meget snerydning i år.  
Vi vurderer løbende, om vejene bliver for slemme at køre på, også for cyklisterne. 
Formanden nævnte at kørebanerne ikke altid var ryddet for sne som ønsket. 
Formanden nævnte også at der er meget affald i gadebilledet på vores veje og 
opfordrede grundejerne til at feje fortove foran ejendommene. 
Der må ikke parkeres på vore private veje uden ærinde på vejene.  
Privat vej er privat vej. Det gælder Zoo-gæster, erhvervsbiler og pendlere, der skifter til 
bus herfra. Vi vil inddrage kommunen politisk ved rådmand Jan E. Jørgensen og 
direktøren for By og Miljø. Vi vil have nøjagtig markering af skillelinien mellem offentlig 
vej og Privat vej. 
”Du / De kommer ind på Privat vej” Skiltet om Vej- og mark fred bedes af kommunen 
drejet 45 grader.  
Vi vil også undersøge, om P-korps er en fordel for os.  
Skiltet på Mathildevej spærrer udsynet ved udkørsel til Fasanvej.  
Et rengøringsfirma holder med varevogne i længere tid ad gangen ved Mathildevej 2 til 
gene for øvrig trafik og passage.  
 
Beretningen blev godkendt.  
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3. Godkendelse af årsregnskab 2010. 

Regnskab ved Kasserer René Brøchner Nielsen.  
Kassereren meddelte at der var fakturaer pålydende kr. 56.000 for diverse vejarbejder 
udført i 2010 vi først har fået til betaling i indeværende år hvorfor det pynter på 
resultatet i årsregnskabet 2010.  
Tillige er der endnu ikke sendt faktura for snerydning af kørebanerne. 
Derudover er snerydning af fortovene i 2010 først betalt primo januar 2011 på  
kr. 22.000. 
Disse efterposteringer er medtaget i budgettet for 2011. 
Regnskab godkendt.  
 
4. Fastsættelse af vejafgiften 2011 samt godkendelse af budget 2011. 

Vi holder vejafgiften/kontingentet uændret: kr. 110,00 pr. facademeter. 
Træbeskæring er fastsat til efteråret 2011. 
I år vil vi få lappet vejbanerne. Vinteren har været hård.  
Vejene og fortovene gennemgåes for frostsprængninger mv. når sne og frost er passé. 
Budgettet blev godkendt. 
 
5. Indkomne forslag. 

Der var ingen skriftlige indkomne forslag. 
Bestyrelsen agter at sælge aktierne i Den Danske Bank. 
Det blev nævnt at Frederiksvej nok snart er klar til en ny asfaltbelægning.  
Vi indhenter skønsmæssig vurdering af asfaltens tilstand og udfører ikke genopstribning 
hvis asfalten skal udskiftes inden for en kort årrække. 
Der skal tages skridt imod en kontingentforhøjelse så ikke vi pludselig står og skal 
bruge en masse penge på asfalt men ingen har opsparet. 
En fremmødt fra ejendommen Frederiksvej 36-40 syntes at bestyrelsen skulle opfordre  
til at referatet læses af alle medlemmerne i Vejlauget.  
Samme fremmødte opfordrede også bestyrelsen til at lave en liste over 
formænd/kontaktpersoner i Vejlauget som kan offentliggøres f.eks. på foreningens 
hjemmeside. Denne liste kan gøre det nemmere for foreningerne at kontakte hinanden. 
Bestyrelsen opfordredes desuden til at kontakte foreningerne på Frederiksvej 1-2-3-4 
som d.d. ikke er medlem af vejlauget. Denne del af Frerderiksvej er offentlig vej.  
 

6. Valg af formand. 

Anne M. Løwén blev enstemmigt genvalgt som formand for bestyrelsen i Vejlauget. 
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Viggo Bøge genvalgtes til bestyrelsesmedlem  
 
8. Valg af suppleanter. 

1. Suppleant; Inger Lange, Frederiksvej 45, 3. tv. (genvalg) 
2. Suppleant; Kent Astrup, Mathildevej 10, 3. tv. (genvalg) 
3. Suppleant; Anni Langhorn, Frederiksvej 58, st. th. (genvalg) 
 

9. Valg af revisor. 

Chr. Mortensen Revisionsfirma blev enstemmigt genvalgt som revisor. 
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10. Eventuelt. 

 
 
Bestyrelsen beder om at formandsskifte/kontaktperson i  

foreningerne meddeles kasséreren på : postrbn@gmail.com 

 

Vi beder også om at ejendomme, der får udført renoveringsarbejder, 

der kræver skurvogne og/eller stilladser etc. om at tjekke fortovet 

for skader før og efter arbejdet er udført. Der er desværre ofte mange 

følgeskader på fortovene som entreprenørerne løber fra og som vejlauget 

efterfølgende skal bekoste renovering af ! 

 
 

            Bestyrelsen Vejlauget Frederiksvej – Mathildevej 

 
Bestyrelsen Suppleanter 

 Formand Anne M. Løwén 
 Frederiksvej 62, st. th. 

 1. Inger Lange 
 Frederiksvej 45, 3. tv. 

 Bestyrelsesmedlem 
 Arne Søndergaard Nielsen 
 Frederiksvej 6, 1. th. 

 2. Kent Astrup  
 Mathildevej 10, 3. tv.  

 Bestyrelsesmedlem Viggo Bøge, 
 Frederiksvej 5, 1. th. 

 3. Anni Langhorn 
 Frederiksvej 58, st. th. 

 
Kassérer 
René Brøchner Nielsen 
Christianslund 19 
3460 Birkerød 
postrbn@gmail.com 
 
 

Generalforsamlingen afsluttet. 
 
Tak for god ro og orden. 
  
 
Formand  Bestyrelsesmedlem  Bestyrelsesmedlem  

Anne M. Løwén Arne Søndergaard Nielsen Viggo Bøge 

 

 

 

Kassérer/dirigent 

René Brøchner Nielsen 


